
e) Compromis  de tots  els Ajuntaments L'Ajuntament, però, estem fent  valles Aquesta  no  seria  la  sol.lució  ideal en En  aquest aspecte,  hem  d'afegir  final-

 

a no  resoldre ailladament  cap  problema  de per  l'escola C. Bellera i només ja  en  falten 
altres condicions, però amb  el  dèficit  actual ment,  que l'Ajuntament té  molt  poques 

per  Granullarlus i que haurien  de  ser  a
 ca-agraïm enormement l'actitud  de  compartir competencies  sobre  el camp de  planificar 

dotació  de  mestres, corna  forma de  pressió el problema. nse l'enyament i  en  canvi pateix les  canse• 
mentre  no  s'acordi una sol.lució justa  per rrec  del  Ministeri. • 

l'ensenyament

 

es d'una política desastrosa que  ha 

part
ue

 del
qu

 M.E.C. i manifesta 
c
l desitg

pn
 de Desitgem que tota  la  població  de Grano- potenciat  fins  ara  el Govern Central. 

que aquesta negociació vagi acompanyada Moltes  de  les reparacions són  per  adobar 
llets col.labori  en la  conervació i 

d'una Delegació d'alcaldes dels Municipis o posar  el  que  el  M.E.C. havia  de  fer  en el 
ment amb  es  escoles amb  la  vigilància 

manteni-

 

Catalans. moment de la  seva construcció. 4.- Granollers i  la  comarca.- 

c l'Ajuntament  sino  també  a  cada vei. 
necessaris, ja que  no  correspon només  a 

L'alcalde  de  Granollers junt amb els  Re- Algunes Asso 
acions  de Pares  col.labo- Des de  l'inici d'aquest conflictes nosa]• 

gidors d'Ensenyament iniciaren una tanda ren amb  la  seva  ma  d'obra  corn
 ara els  pares tres  ens  responsabilitzarem  de  coordinar  la 

de reunions  informatives  a tots  els  centres del  Col.legi Granullarius, que pinten l'esco- zona  del  Valles  Oriental. I  així ho  hem  fet. 

estatals  de la  ciutat. la  posant nosaltres  la  pintura.
 

• D'acord amb un  bon  nombre  de Muni-

 

La  resposta dels  pares  fou unánim  per cipis  de la  Comarca  hem  treballat coordina-

 

recolzar les gestions que s'estaven fent dament tant pel que  fa a  informació  corn a 

alhora ja s'organitzaven  en  una Comissió sensibilització. 
d'associacions  de Pares  d'Escoles estatals 
que  ha  estat coordinada, atenta i solidaria Així mateix foren organitzades les ton-

 

en  tot moment a fí de  resoldre  el  conflic •  " g centracions amb caràcter informatiu  a la 

te que  no  els permetia que els seus  fills Porxada i recentment s'organitzaren els 
tinguessin  el  dret fonemental  a  l'Ensen- s actes  de  les Caravanes Comarcals, que  re 
yament  en  condicions mínimes. .~ s corregueren els pobles  de la  Comarca  el 

propassat diumenge 23  al  matí i  la  mani-

 

Aquesta
 

Comissió junt amb els Reg 
h 

festació que tingué lloc  el  dia 25  ón par-

 

dors d'Ensenyament i alguns mestres  ha ;` ticiparen unes 6.000 o 7.000 persones  de 
establert una informació  diaria,  alguns 1 tota  la  comarca i que clogué amb un acte 
dies  amb concentracions la  Porxada , ~,,.- t informatiu  al  Pavelló d'Esports  de  Cano 
d'altres coordinant  a  traves  de  represen- as # velles. 
tants  qua ha  permès que cada dia s'exten- I 

gués més  el  coneixement d'aquest proble- També  ens  compromaterem  a  informar 
ma  entre els ciutadans i que poguessin  par- de la  celebració  del  Ple Extraordinari  corn 
ticipar  en  l'acció conjunta dels altres muní Ill acord  de tots  els Municipis  de  Catalunya i 
cipis  per la via de la  Generalitat. , • *~ la major part  d'Ajuntaments  de la  Comarca 

El  dia 18  del present  convocarem un Ple
+ + }- 4 

i així ho feren. 

Extraordinari que tingué lloc  a la Sala  d'ac- (..40110'-013V,  ; w 
El  dimecres  día  26 s'ha acordat  la  visita 

tes  del  I.N.B-  a  fi  de  suscriure els següents — a la  Comissió d'una Comissió representati 
acords: . ,. ~, ves dels Ajuntaments  del  Vallès  Oriental. 

'  ley tul %i
lk  1.-Recolzar  la  nota  del  Consell Execu- 

itojilla-~u 
tiu  de la  Generalitat  del  dia 17  de  setem- NM-

 

bre. ` 

2.-Demanar  al  Ministre d'Administració + • 5 Situació  actual. 

Territorial Sr.  Fontan, una entrevista amb 
una Comissió d'Alcaldes  de  Catalunya amb 41(F. ' - .ti• , Hem  aconseguit, amb aquesta força, que 

el President del Govern, Sr. Suarez,  i  a la k  • l es  formés una Comissió Mixta Delegacó 

que acompanyarien els senyors Ortinez i  Pi 
, • . j Generalitat que treballa municipi  per 

Sunyer Consellers  de  Governació i Cultura T 
`. municipi, pesant les necessitats i buscant 

respectivament. ~;' . 's sol.lucions. 

3.-

Y

 Sol.licitar  la  dírn  síó del  Ministre f No  tenim noticia  exacta de la  sol.lució, 

d'Educació,  Sr. Otero. '  1 però  es  un  primer pas important. 

També convocarem les escoles privades •  lit ' 
*or Sembla que les  conclusions de  treball 

a  fi d'informar-les i demanarles soport.  La 
• 

, d'aquesta Comissió podrien satisfer els 

resposta fou  la  jornada d'adhesió  del  diuen- menys  el  nombre  de  mestres que teníem 

dres  día  14 que dividiren tancar  totes  les Ill i ,• l'any passat. 

escoles, extenent un comunicat solidant- ,i/ i  I ill i 
tant  se  amb l'escola estatal. 

I. Es  hora ja  de  plantejar-se decididament 

Y 

i - • 

lirjlik  

sol.lucions  de  cara  a  escolaritzar  el  nois 
1 així que  es  normalitzi  la  dotació  de  mes-

 

3.- L'Ajuntament treballa  per  les escoles y , 
estatals- •  -~ 

f 
tres, tal com recomana  la  Generalitat  a la 
qual li donem tota  la  confiança i soport i 

~1. volem expressar alhora  la  necessitat d`agi-

 

L'Ajuntament  ha  contractat interina- '' rc m 
w ..; litzar els traspassos  en  materia  d'Ensenya• 

ent un  cop  aprovat l'Estatut d`Autono-

 

mert tres operaris que els  dedicará  a  les  es- men  Aquest serà l'únic marc que  ens per 
coles  per  obres  de  reparació, demanem que metrá un avenç  important en la  gestió i 
en  un  temps acceptable  estiguin  en  condi- 11 

planificació  des de  Catalunya  a  traves  del 
tions. f Govern  propi  de la  Generalitat.  

ROSA RIBAS 
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